

# 切結書

## Declaration Form

本人保證符合以下事項：

I, the undersigned, hereby certify the following:

1. 本人保證具足夠在臺檢疫、交換研習之財力，並會自行負擔在臺所有費用。  
I guarantee that I have sufficient funds to cover all expenses of quarantine and exchange studies in Taiwan, and that I will be responsible for all costs incurred during my stay in Taiwan.
2. 本人所提供之所有資料均屬實，且文件皆為合法有效。經查證如有偽造、假借、塗改等情事，本人願接受被撤銷交換與受獎資格，絕無異議。  
All of the information I have provided is true and my documents are legal and valid. If any information or document submitted has been forged, fabricated, or altered, I will accept the cancellation of my admission to the exchange program and the revocation of the scholarship without any dispute.
3. 本人保證符合《輔仁大學台歐連結獎學金要點》之受獎資格。  
I certify that I am eligible to receive the scholarship as stated in the Fu Jen Catholic University Regulations for Taiwan-Europe Scholarship Program.
4. 本人已閱畢 [《入境和居家檢疫須知》](#)、[《輔仁大學台歐連結獎學金要點》](#)及[輔仁大學交換學生計畫網頁資訊](#)，保證符合並遵守相關條文之規定。  
I have read the regulations included in [Guidelines for Entry and Quarantine](#), [Fu Jen Catholic University Regulations for Taiwan-Europe Scholarship Program](#), and the information provided on the [website of FJCU exchange program](#). I guarantee that I meet the requirements stated in the above documents and websites, and I will observe all related regulations.

立書人／日期 Signature of student / Date

---